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2019MM188 
VERSLAG van de vakcommissie Milieu en Mobiliteit van 27 november 2019 
 
Voorzitter:  
mw. A.C. Boelhouwer 
 
Aanwezig: 
ir. H.P. van Essen (gedeputeerde), ir. R.G.H. van Muilekom (gedeputeerde), A.J. Schaddelee 
(gedeputeerde), J.J. Bart (GroenLinks), P.D.M. Bauduin Msc (FvD), S.A. Berlijn (FvD), mw. G. Bikker 
(CDA), mw. H. Bittich (DENK), ing. D.G. Boswijk (CDA), mw. F. Demir (DENK), H. van Déun (PVV), ing. 
L.C. van den Dikkenberg (SGP), A. Donker (SGP),  M.J. de Droog Msc. RA (D66), mw. mr. N.M. Groen 
MA (GroenLinks), mw. N. de Haan (ChristenUnie), J.A. de Harder (ChristenUnie), F. Hazeleger (SGP), 
drs. C. de Heer (ChristenUnie), mw. W.M.M. Hoek (50PLUS), mw. drs. J.P. d’Hondt (PvdA), drs. B.C. de 
Jager (VVD),mw. M. de Jong (GroenLinks), drs. E.A. Kamp (D66), mw. N.A. Krijgsman (PvdA), drs. A. 
Mourik-Geluk (CDA), ing. D.A. Oude Wesselink (GroenLinks), mw. A.M. Poppe (SP), mw. H.J. Rikkoert 
MSc (ChristenUnie), A.G. van Schie (VVD), E. Strandstra LLB ( PvdD), drs. W.J. Ubaghs (PVV), mw. mr. 
S.F. van Ulzen (VVD), ing. H.I. Wolting (ChristenUnie) 
 
Van ambtelijke zijde aanwezig: 
dr. R.J. Poort (adjunct-griffier), W. Voorneman-Rikkers (verslag) 
 

 
1. OPENING EN ALGEMEEN 
1.1.  Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  
 
1.2.  Vaststellen agenda 
De voorzitter deelt mede dat met instemming van D66 wordt voorgesteld om de ingediende 
rondvraag Donderbergrotonde mee te nemen in de informatieve commissie M&M onder 
agendapunt 4.2. 
Voorts wordt op verzoek van GroenLinks en de PvdA voorgesteld om de door hen ingediende 
rondvraag over de verbreding A27 te behandelen bij punt 4.1 (BO MIRT) van de informatieve 
commissie M&M.  
Aldus wordt besloten. 
Met in achtneming van het vorenstaande wordt de agenda vastgesteld. 
 
1.3 Mededelingen 
De voorzitter memoreert de ontvangen uitnodiging voor de feestelijke opening van de Uithoflijn op 
zaterdag 14 december a.s. 
Op 14 januari 2020 (19.30 uur) is er op het Provinciehuis een informatiebijeenkomst voor Raad en 
Staten over de Q3-rapportage Uithoflijn.  
De door de Staten geïnitieerde Masterclass ondergrondse mobiliteitsoplossingen is gepland op 19 
februari 2020 (15.00-19.00 uur).  
Een aantal op 16 oktober jl. geplande activiteiten van de commissie M&M is niet doorgegaan 
vanwege gebrek aan aanmeldingen. Verzocht wordt bij volgende gelegenheden meer aandacht te 
besteden aan de aanmelding zodat afzeggingen, met de daarmee gepaard gaande kosten en 
verkwiste ambtelijke inzet, tot een minimum kunnen worden beperkt.    
Tot slot wijst spreekster op de door het Ministerie van BZK gemaakte rollenkaarten over de RES op 
ieders desk. Deze kaarten zullen ook in het Stateninformatiesysteem en op andere digitale platforms 
worden geplaatst. Zij geeft de heer De Heer het woord voor een korte toelichting hierop. 
De heer De Heer memoreert dat de rollekaart is gemaakt door de Argumentenfabriek. Alhoewel al 
veel is vastgelegd in de Startnotitie is er nog wel een aantal open einden. 
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Een daarvan is wat de provincie gaat doen als gemeenten straks komen met een soort eindbod. De 
vraag is of de provincie dit bij elkaar optelt en doorstuurt naar het Rijk of dat zij hiervan zelf nog wat 
vindt; daar ligt een rol voor de Staten om dat samen met GS op te pakken. Provincies gaan hier 
verschillend mee om. Het blijkt dat regio’s de RES op hun eigen manier opzetten. 
De provincie Utrecht heeft drie regio’s. De vraag is derhalve hoe het resultaat van de drie RES-en 
zullen worden besproken.   
Een tweede open eind is de burgerparticipatie. De provincie Utrecht heeft dat uit handen gegeven 
aan de gemeenten, maar dat betekent niet dat er voor de provincie geen taak ligt. In de RES-regio’s 
worden in het eerste kwartaal 2020 avonden met bewoners gepland. Spreker kan zich voorstellen 
dat dat de Staten daar hun oor te luister leggen.   
De voorzitter deelt mede dat op 15 januari a.s. een informatiebijeenkomst RES plaatsvindt waarin 
deze onderwerpen met elkaar kunnen worden besproken.   
Zij wijst overigens op de Commissie Omgevingsvisie hedenavond waar o.m. Energie op de agenda 
staat. 
Gedeputeerde Van Essen voegt hieraan toe dat de startnotitie RES Amersfoort op 2 december a.s. 
wordt besproken in GS. Dit heeft wat langer op zich laten wachten dat voorzien, hetgeen hij betreurt. 
Het heeft echter geen consequenties voor het RES-proces als zodanig. Hij zal de startnotitie RES 
Amersfoort zo spoedig mogelijk na veststelling in GS aan de Staten doen toekomen.  
 
Gedeputeerde Van Muilekom deelt ter informatie mede dat het Rijk voornemens is een Schone Lucht 
Akkoord te sluiten met provincies en gemeenten. Het gaat hierbij niet om nieuw beleid. Gezocht 
wordt naar versterking op de uitvoering van bestaand provinciaal beleid. In het kader van het Schone 
Lucht Akkoord wil het Rijk extra middelen beschikbaar stellen om de beleidsdoelen te halen. Op dit 
moment bevindt een en ander zich, mede als gevolg van de stikfstof discussies die op dit moment 
nog volop worden gevoerd, in een fase van afstemming tussen Rijk en provincies. Gewerkt wordt 
naar een Schone Lucht Akkoord in januari 2020. Het Akkoord is complementair aan de 
Samenwerkingsagenda Schone Lucht van de provincies.    
  
1.4 Verslag vakcommissie M&M d.d. 16 oktober 2019 
Het verslag wordt conform vastgesteld.  
 
1.5 Rondvraag 
Zie vaststelling agenda. 
 
1.6 Termijnagenda (versie 20 november 2019)  
Buslijn Soesterkwartier Amersfoort 
Mevrouw Poppe merkt op dat aangegeven wordt dat de gemeente primair de contacten legt richting 
de bewoners van het Soesterkwartier en dat eventuele OV-maatregelen worden betrokken bij het 
Vervoerplan 2021. 
De SP meent dat de bewoners door gedeputeerde Schaddelee zijn uitgenodigd om mee te denken en 
hij samen met de bewoners zou kijken naar de mogelijkheden. Verzocht wordt om een nadere 
toelichting. 
Gedeputeerde Schaddelee memoreert dat de bewoners in een van de vorige vergaderingen hebben 
ingesproken. Op dat moment is aangegeven dat de situatie in 2020 nog niet wijzigt en dat de 
provincie zich in 2020 gaat beraden op 2021.  
Bij het opstellen van nieuwe Vervoerplannen werkt de provincie in algemene zin nauw samen met 
gemeenten. Ten aanzien van dit onderwerp acht spreker het handiger dat de gemeente het eerste 
contact legt naar de bewoners van het Soesterkwartier. Het spreekt echter voor zich dat de provincie 
daarbij eveneens aangehaakt blijft en desgewenst het gesprek met de bewoners aangaat.   
Motie 52 inzake het verzet tegen de voorgenomen snelheidsverhoging op de A2 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/documenten/Verslagen/2019MM159-verslag-vak-commissie-commissie-Milieu-en-Mobiliteit-16-oktober-2019.pdf
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Vakcommissie-Milieu-en-Mobiliteit/2019/27-november/13:00/2019MM161-Termijnagenda-MM-versie-20-november-2019.pdf
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De heer Donker merkt op dat de SGP meent dat deze motie vanwege voortschrijdend inzicht i.c. 
besluitvorming in de Tweede Kamer overbodig is geworden en geeft op grond hiervan in overweging 
deze van de lijst af te voeren.  
Mevrouw d’Hondt merkt op dat de motie feitelijk al overbodig was op het moment dat deze werd 
ingediend. Het betreft echter een tijdelijke maatregel van het Kabinet op grond waarvan de PvdA er 
voorstander van is de motie vooralsnog te handhaven.  
Mevrouw Hoek deelt mede dat 50PLUS zich als mede-indiener van de motie aansluit bij het betoog 
van de PvdA.   
    
2. SLUITING 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter dit deel van de van de commissie M&M. 

 

 

 


